

Winter GA checklist for Councilors:

- Contact your respective faculty (please have completed by Jan 22)
 - Get GA info into main faculty listservs
 - Contact each department to get into departmental announcements
 - Contact faculty reps of diff years, and get them to promote event in their announcements
 - Share event into ALL faculty-related FB groups
 - Invite ALL friends
- Attend, Share and promote the FB event page
- Make promo cover pic your own from Jan 28-Feb 5
- Attend Winter GA on Feb 5th !!!

Sample Info post:

A SSMU General Assembly is being held February 5th, 2014 at 5pm in the SSMU Ballroom. The General Assembly is a meeting of all SSMU members, where you will be able to hear reports from the 6 SSMU Executives and debate on motions about SSMU Governance, external policy, and ideas about what you would like SSMU to do for you!

Motions are due to generalassembly@ssmu.mcgill.ca on January 22, 5pm. Motions to the General Assembly require the signatures of 4 members of SSMU Legislative Council, or 100 members of the Society, from at least four (4) faculties or schools with no more than 25% from a single faculty or school.

For more information, visit ssmu.mcgill.ca/ga

Une Assemblée Générale de l'AEUM aura lieu dans la salle de balle l'AEUM, le 5 Février 2014, 17h00. L'Assemblée Générale est une rencontre entre tous les membres de l'AEUM durant laquelle vous pourrez entendre les rapports des six membres de l'Exécutif et débattre des motions sur la gouvernance de l'AEUM, la politique externe et des idées que vous souhaiteriez implanter à l'AEUM.

Les motions doivent être envoyées à generalassembly@ssmu.mcgill.ca avant le 22 Janvier, 17h00. Les motions demandent les signatures de 4 membres du Conseil Législatif de l'AEUM, ou 100 membres de la Société, d'au moins quatre (4) facultés ou écoles sans avoir plus de 25% des signatures d'une même Faculté.

Pour plus d'information, visitez ssmu.mcgill.ca/ga